

- √ 住宿 4+5 星级酒店+漓江大瀑布酒店
- √ 附送价值马币 280/人的加点项目: 竹筏漂流+鱼鹰抓鱼+缆车索道
+神龙玻璃桥+凤凰玻璃观光台+东西巷风情街+烟雨逍遥楼
- √ 特色风味: 桂林米粉、荔芋风味、阳朔啤酒鱼、龙胜农家菜、海鲜烤肉自助、高山流水迎宾宴

6 天 5 晚 桂林/阳朔/荔浦+龙胜 品质游

CNKWL06 行程从 2024 年 7 月起适用

第一天 吉隆坡 - 桂林（机上用餐/午/晚餐） 酒店：桂林维也纳国际大酒店或同级当地 4★
集合于吉隆坡国际机场，飞往桂林。抵达后，游览一院两馆及中央公园景观。象鼻山景区也是桂林山水的象征，山的形状酷似一只站在江边伸鼻豪饮漓江水的巨象而得名。。

第二天 桂林 - 龙胜 - 桂林（早/午/晚餐） 酒店：桂林维也纳国际大酒店或同级当地 4★
龙脊梯田（含电瓶车上下）它以其壮观的梯田而闻名，这些稻田已由当地少数民族耕种了几个世纪。梯田呈带状或鳞片状，依山势蜿蜒而上，春水丰盈、夏水稻发芽、秋稻金黄，景色尤为美丽。**梯田受气候影响，景观随着不同季节、天气状况变化，呈现出多姿多彩的景象平安壮寨历史悠久的壮族村子，除了壮族古朴又艳丽的服饰外，最引人注目的是千回百转的石板路和凋刻精美的石板桥。接着游览东西巷风情街，烟雨逍遥楼。



第三天 桂林 - 阳朔（早/午/晚餐） 酒店：阳朔碧玉国际大酒店或同级当地 4★
乘船游览漓江最精华的一段山水风光，静静体味“船在水上行，人在画中游”的美妙感觉，正是桂林山水甲天下的真实写照。兴坪古镇古老的安静的小镇，保留着旧年代的石板小巷，白墙乌瓦，清代古戏台等。少数民族村寨有一座板寸完好的古寨，寨墙、碉楼、庙宇、祠堂、民居等各类建筑都是清朝中末期修建，是桂林乃至国内极为罕见的较完整的古民居村落。
接着晚餐体验高山流水迎宾宴+篝火晚会 **如天气恶劣晚会将取消。



第四天 阳朔 - 荔浦 - 阳朔 (早/午餐)

酒店: 阳朔碧玉国际大酒店或同级当地 4★

荔江湾 (含天宫岩+划龙舟) 有桂林山水第一湾”的美誉,同时我们也会游览天宫岩,岩洞内因特殊的地质结构断层岩而形成世所罕见。(含船游鱼鹰抓鱼 + 竹筏漂流 + 神龙玻璃桥 + 凤凰玻璃观光台 + 缆车索道) 途观十里画廊田园风光, 远观月亮山拍照打卡点。

晚上自由逛西街品尝地道小吃。



第五天 阳朔 - 桂林 (早/午餐)

酒店: 漓江大瀑布酒店或同级当地 5★

桂花公社文化桂花是桂林的象征, 以其清香秀丽著称。参观桂花公社的游客可以了解桂花的历史和文化意义。

瓦窑小镇+麒麟匠园是集旅游、文化、艺术、餐饮、购物为一体的综合性文化创意产业园。麒麟匠园位于桂林市东北部漓江畔，占地约 100 亩，依山傍水，环境优美。

榕杉湖景区是桂林市地标性景点，（外观）日月双塔其名来源于“日”，“月”合璧即为“明”之意，寓意桂林的明天更美好。古南门，大榕树，九曲桥，黄庭坚系舟处，唐景崧故居位于桂林城中央，是一个水体相连的连心湖。

人造瀑布“九天银河”成为迄今世界最大的人造瀑布。桂林漓江大瀑布饭店的人造瀑布列入 2002 年大世界吉尼斯纪录。

正阳步行街品尝地道小吃。



第六天 桂林-吉隆坡（早/机上用餐）

送往机场，返回美丽的家园。

**如时间允许的话，可以自费参加

A) 印象刘三姐或桂林千古情 + 世外桃源: 人民币 460/人

B) 夜船游两江四湖: 人民币 280/人

备注:

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

6D5N GUILIN/YANGSHUO/LIPU+LONGSHENG

CNKWL06 Departure from Jul 2024

DAY 1 KUALA LUMPUR → GUILIN (MOB/L/D)

Hotel: Vienna Hotel or similar Local Local 4★

Assemble in KL International Airport for flight to Guilin.

Visit **One Yard Two Museum** and **Central Park landscape**. **Elephant Trunk Hill** look for a thousand-year literati Elephant Trunk Hill Guilin city emblem of a great situation. It was the symbol of Guilin landscape.

DAY 2 GUILIN – LONGSHENG - GUILIN (B/L/D)

Hotel: Vienna Hotel or similar Local Local 4★

Longji Rice Terrace Fields It is known for its spectacular terraced rice paddies that have been cultivated by local ethnic minorities for centuries. The terraces resemble ribbons or scales winding up the mountain slopes and are particularly beautiful in spring when they are filled with water, in summer when the rice plants are growing, and in autumn when the rice turns golden. ***The terraces are affected by the climate, and the landscape changes with different seasons & weather conditions, presenting a colourful view.* **Ping'an Zhuang Village** an ideal place to experience China's ethnic minorities' culture. The women dress in unique and colourful costumes, singing and dancing. Guests also can join in with them to enjoy the original Zhuang life and culture, and even stay with local families enjoying both the Longji tea and the Longji wine. Proceed to **East West Street, Misty Rain Xiao Yao Tower**.

DAY 3 GUILIN – YANGSHOU (B/L/D)

Hotel: Jasper International Hotel or similar Local 4★

Boat tour on the Lijiang River Appreciate the ten famous mountains on both sides of the river.

Xingping Ancient Town as the essence of Guilin's landscape, Xingping is divided into eight scenic areas, including Natural Mountain and Water Scenic Area, etc. **Minority Village** There is a well-built ancient village. Walls, watchtowers, temples, ancestral halls, dwellings and other buildings were built in the middle and late Qing Dynasty. It is a relatively complete ancient dwelling that is extremely rare in Guilin and even in China village. Enjoy Experience the **Welcome Dinner [Bonfire Party]**
***Party subject to weather conditions*

DAY 4 YANGSHOU – LIPU - YANGSHOU (B/L/-)

Hotel: Jasper International Hotel or similar Local 4★

Lijiang Bay Scenic Area You can experience **dragon boat** paddling here. Next, visit **Tiangongyan** - Known as the "Nine Villages in a Cave", the cave is formed by unique geological structures of fault rocks. Then visit to (*Osprey Catch Fish + Bamboo Rafting + Shenlong Glass Bridge + Phoenix Glass Rescue Bench + raft ropeway*) **Ten-Mile Gallery** (Pass by) + **Moon Hill** (view) Sauntering down a country road makes you feel like you are travelling in a painting. Ten-Mile Gallery is a picturesque road stretching from the Yangshuo town area to **Moon Hill**. Then proceed to **West Street** to taste authentic snacks.

DAY 5 YANGSHOU - GUILIN (B/L/-)

Hotel: Lijiang Waterfall Hotel or similar Local 5★

The Osmanthus Commune osmanthus flower is symbol of Guilin, known for its sweet fragrance and beautiful appearance. Visitors to the Osmanthus Commune can learn about the history and cultural significance of the osmanthus flower. **Wayao Town Qilin Artisan Garden** It is a comprehensive cultural and creative industry park that combines tourism, culture, art, catering and shopping. Located on the banks of the Li River in the northeast of Guilin city, the Qilin Artisan Garden covers an area of approximately 100 acres and boasts beautiful surroundings with mountains and water. **Rongshan Lake Scenic Area** is a landmark scenic spot in Guilin. Sun and Moon Twin Towers - Its name comes from "sun", and the combination of "moon" means "brightness", implying a better tomorrow for Guilin. Ancient South Gate, Big Banyan Tree, Jiuqu Bridge, Where Huang Tingjian tied the boat, Tang Jingsong's former residence site is in the centre of Guilin City. **Lijiang Waterfall** "Nine Heavens Galaxy" has become the largest man-made waterfall in the world so far. The artificial waterfall of Lijiang Waterfall Hotel in Guilin was included in the 2002 Guinness World Records. **Zhengyang Walking Street** Taste authentic snacks.

DAY 6 GUILIN – KUALA LUMPUR (B/MOB)

Proceed to airport for your flight back home with sweet memories.

****If time permits, Optional tour to enjoy**

Impressions of Liu Sanjie or Guilin Romance Show + Paradise: RMB 460/pax

Night Boat Tour Two Rivers and Four Lakes: RMB 280/pax